
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR 

Datum: 17 januari 2023 
 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 

 Indiener Onderwerp Vragen 

1. Marco Stam – Fractie Van 
Waardhuizen 

Water en veiligheid  Als gevolg van  het conflict tussen Rusland en de Oekraïne, lijkt de situatie voor de 
rest van de wereld ook steeds (be)dreigender te worden.   
Een van de ‘kreten’ die daarbij geuit is door Rusland is een bericht waarin is 
aangegeven dat bij een eventuele aanval op Nederland het vrij gemakkelijk is om een 
aantal dijken te saboteren waardoor een belangrijk deel van ons land onder water 
komt te staan. Dit heeft dan logischerwijs ook voor onze grote gevolgen als extra 
watergevoelig eiland. En ondanks het feit dat we de woorden op de juiste waarde 
moeten inschatten en zeker geen paniek willen veroorzaken, hebben we toch 
gemeend daarover een enkele vraag te moeten stellen.  
  

1. Bent u bekend met de communicatie waarin het eventueel saboteren van 
onze dijken is uitgesproken? 
 

2. En ondanks dat dit vooral een landelijk vraagstuk is hoe hier op te 
anticiperen, is de vervolgvraag of het college voor onze stad, in samenspraak 
met wellicht Rijk, Provincie en Waterschap, ook nadenkt over en anticipeert 
op de eventuele gevolgen van een dergelijk dreigement? Zo ja, op welke 
wijze wordt dit geconcretiseerd?  
 
 

3. Is het college ook bereidt dan wel voornemens om versneld te acteren op de 
inrichting van de Safety Shelter op de Staart voor onze inwoners? 

 
 



2. Robert de Heer, CU-SGP 
Dordrecht 

Communicatie nieuwe 
OV-Regeling 

We hebben signalen ontvangen dat het voor sommige inwoners nog niet duidelijk 
genoeg is hoe ze gebruik kunnen maken van de nieuwe ov-regeling in de stad. 
Onder andere via de Buitenwacht werden zorgen geuit. Het lijkt momenteel vooral te 
gaan om ouderen.  
 
1. Herkent het college deze signalen? 
 
2. De Buitenwacht in Oud-Krispijn ondersteunt momenteel bezoekers bij deze 
aanvragen. Wat vindt het college van het idee om op meer soortgelijke 
laagdrempelige locaties de informatie m.b.t. de nieuwe ov regeling op te schroeven? 
 
3. Welke andere mogelijkheden ziet het college om de communicatie op korte termijn 
te verbeteren? 
 

 


